
Звіт голови студентської ради факультету АТЕ про роботу 

студентського самоврядування за І семестр 2022 - 2023 н.р.  

  Не зважаючи на непростий рік і складні обставини наша  

студентська Рада продовжувала працювати. Попри те, що всі ми 

розкидані по всім куточкам України та навіть закордоном, ми тримали 

зв’язок та зробили чимало роботи.  

  Одним із головних інструментів за таких обставин лишилися для 

нас Соціальні мережі. Готувалися привітання зі святам для мереж 

організовували ми, або у яких брали участь. Завдяки Людмилі 

Іванівні виставляли статті на сайт.  

  Наступною важливою ланкою стала робота з першокурсниками. 

Попри всі обставини нам вдалося провести онлайн зустріч із 

головами студентської ради та першокурсниками, поспілкуватися, 

розповісти про роботу, підтримати їх.  Також після зустрічі було 

проведено опитування про побажання щодо студентського життя, про 

вподобання першокурсників. Після чого було створено групу із 

студентами активістами і додано бажаючих першого курсу, де ми 

тримаємо зв’язок і сповіщаємо про заходи.  

  Окрім роботи на факультеті ми не забували брати участь у заходах 

організованих іншими студентськими радами. Де з гідністю 

відстоювали честь факультету і заробляли перші місця.  



  Надалі зупинятися ми не плануємо, і вже заплановані такі заходи як 

гумористичний онлайн вечір із збором на ЗСУ. Це пробний вечір і 

якщо все вдасться, то такий захід стане постійним. Також плануємо 

провести онлайн вікторину про факультет та його історію, а також 

онлайн квест для першокурсників. Рухаємось далі попри все і 

дякуємо усім за підтримку.  

 


